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Z A P I S N I K 
 

SA 7. SJEDNICE VMO  
7. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 27.01.2011. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Zametska 6 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Ida Mahmutefendić, predsjednica VMO 
- Marin Barać, zamjenik predsjednice VMO 
- Hadi Aji, član VMO 
- Mile Biondić, član VMO 
- Dejan Kurelić, član VMO 
- Milisava Milović, član VMO 
- Darinka Ban, tajnica MO 
 
Opravdano otsutni: 
 
- Kristian Čarapić, član VMO 
- Željko Rušec, član VMO 
- Ante Peran, član VMO 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 

D N E V N I  R E D 
 

1 . Izvještaj o radu Vijeća za period od 01.01. do 31.12.2010. godine 
2.  Zamolba za postavljanje oznake i zaštite na prijelazu preko pruge  
     u blizini OŠ "San Nicolo" 
3.  Zamolba za postavljanje znaka s naznakom imena škole 
4.  Predstavka ovlaštene osobe suvlasnika zgrade M.Čurbega 2 
 

Dnevni red Vijeće je prihvatilo jednoglasno. 
 
Prije prelaska na dnevni red, raspravljalo se o zapisnicima sa 5. i 6. sjednice. Na zapisnik sa 5. 
sjednice primjedbu je imao gospodin Biondić naglašavajući da je smisao njegove primjedbe o 
uvrštavanju njegovih prijedloga u Program rada Vijeća bio drugačiji. On je tražio da se o njegovim 
prijedlozima barem glasa iako zna da nema većinu koja bi te prijedloge i prihvatila. Gospodin 
Biondić traži odgovor na pitanje, kada je Vijeće donijelo odluku o komisiji koja je pripremila 
Program? Odgovorila je predsjednica Vijeća, naglašavajući da je prijedlog za uvrštenje u program 
bio sa zaglavljem političke stranke, što nije prihvatljivo,  a zamjenik predsjednice je rekao da je na 
3. sjednici Vijeća zaključeno da Program pripreme predsjednica i zamjenik predsjednice, te je 
predloženi Program prihvaćen većinom članova Vijeća, kada su vijećnici iz HDZ-a napustili 
sjednicu. 
Predsjednica je zapisnike dala na glasanje, te je zapisnik sa 5. sjednice usvojen s 4 glasa "za" i 1 
suzdržanim glasom, a zapisnik sa 6. sjednice usvojen jednoglasno. 
 
 AD 1 
Izvještaj o radu Vijeća za proteklu 2010. godinu, bez diskusije, prihvaćen s 4 glasa "za" i 1 
suzdržanim glasom. 
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AD 2 
Po predstavci OŠ "San Nicolo" u kojoj se traži bolja zaštita pružnog prijelaza kod škole, izvid je 
izvršio zamjenik predsjednice Vijeća, te izvijestio da postoji opravdanost zahtjeva. Prijelaz nema 
vertikalnu prometnu signalizaciju kao ni zvučne signale. Postoji samo ograda. 
 
Zaključak: 
Vijeće donosi zaključak da se od nadležnih službi zatraži ureñenje obadva prijelaza i obilježi 
u skladu s pozitivnim propisima o pružnim prijelazima u naselju. 

 
AD 3 
Osnovna škola "San Nicolo" traži od Vijeća posredovanje kod nadležnih gradskih službi u vezi 
postavljanja oznake koja  će upućivati na lokaciju Škole. 
 
Zaključak: 
Vijeće donosi zaključak da se zatraži od Rijeka prometa postavljanje putokaza koji će 
usmjeravati prema Školi i to u Zvonimirovoj ulici obostrano kod skretanja u Ulicu M. 
Čurbega  gdje se nalazi Škola. 
 
AD 4 
 
Svojom predstavkom grañani iz Ulice M.Čurbega broj 2 ukazuju na obilježena dva parkirališna 
mjesta kraj njihovog ulaza u zgradu, a tvrde da u njihovom ulazu nema invalida. Navodno u 
susjednoj zgradi Zvonimirova 5 ih ima, ali su prostor kod zgrade uredili kao zelenu površinu i time 
ostali bez prostora za parkiranje. 
 
 
Zaključak: 
Vijeće donosi zaključak da se na štetu postojeće zelene površine ne ureñuju parkirališta, a 
da se status obilježenih invalidskih mjesta ispita u Rijeka prometu, te utvrdi mogućnost 
obilježavanja na drugom mjestu prema adresi stanovanja invalida za koje su mjesta sada 
obilježena. 
 
 
Pošto je dnevni red iscrpljen, predsjednica prezentira odgovore nadležnih gradskih službi po 
zaključcima sa ranijih sjednica Vijeća. Vijećnici su preslike materijala dobili uz poziv za sjednicu, pa 
nisu po njima diskutirali. 
 
Sjednica je završila u 20.00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Sveti Nikola: 
 

Darinka Ban Ida Mahmutefendić 
 


